



TO :	All priests	DESTINATAIRE :	Tous les prêtres
FROM :	Bishop's Office	EXPÉDITEUR :	Bureau de l'évêque
DATE :	February 19, 2016	DATE :	le 19 février 2016
RE :	Death of Deacon Randy Dussiaume	OBJET :	Décès de Randy Dussiaume, diacre

Mr. Randy Dussiaume, a retired, permanent deacon of our Diocese died on February 18, 2016 in Richmond Hill.

M. Randy Dussiaume, diacre permanent à la retraite de notre diocèse est décédé le 18 février 2016 à Richmond Hill.

Deacon Dussiaume was ordained to the diaconate on May 27, 1979 by Bishop Alexander Carter.

Mgr Alexander Carter l'avait ordonné diacre le 27 mai 1979.

Visitation will take place at the Jackson & Barnard Funeral Home, Sudbury on Monday February 22, 2016 from 2:00-4:00 pm and 7:00-9:00 pm. A **prayer vigil** will be held at 3:00 p.m.

La dépouille mortelle sera exposée au salon funéraire Jackson & Barnard, Sudbury, le lundi, 22 février de 14h jusqu'à 16h et de 19h jusqu'à 20h. Une **célébration de la Parole** aura lieu à 15h.

The funeral Mass will be celebrated on Tuesday, February 23, 2016 in St. Andrew the Apostle Church, Sudbury beginning at 10:00 a.m.

La messe des funérailles sera célébrée le mardi, 23 février 2016 à 10h en l'église St. Andrew the Apostle, Sudbury.

Please remember the Dussiaume family in your prayers.

Prière d'avoir une intention spéciale pour la famille Dussiaume.

Eternal rest grant unto him O Lord, and let perpetual light shine upon him.

Accorde-lui Seigneur l'éternel repos et que brille à ses yeux la lumière sans déclin.

This information is also available on our website at www.diocesessm.org

Ces informations sont également disponibles à travers notre site Web au www.diocesessm.org